
手提電話
Mobile No.

 ( 首四個數字First 4 digits )

   y   y   y   y  -   m  m  -  d   d

Address

緊急聯絡人
Emergency Contact Person

個人 5 公里計時賽  
Individual Timed Race

每位港幣 100元
HKD 100 per person

現金
By cash

須連同報名表 親身到本會總部遞交。
Please submit enrolment fee with completed enrolment form to BGCA headquarters in person.

本會戶口號碼  Bank Account no:  (滙豐 HSBC) 004-848-126819-292
須將存款單收據連同報名表郵寄/
Please write your full name and contact number on the back of the bank-in slip, and submit with completed 
enrolment form to Headquarters by post or in person.

/親身交回
本會總部。
Payable to “ The Boys’ and Girls’ Clubs Association of Hong Kong”. Please write your full name and contact 
number on the back of the cheque, and submit with completed enrolment form to Headquarters by post or in 
person.

劃線支票
By crossed cheque

支票Cheque no: 

家庭輕鬆跑步步行
Family Fun Run & Walk

二人家庭港幣 200元，額外成員每位港幣 100元
HKD 200 per family of 2, HKD 100 per extra member

T恤尺碼
T-shirt Size

大會將盡量安排此尺碼。The T-shirt size is subjected to stock availability

英文姓名
Name in English

中文姓名
Name in Chinese

身份證 / 護照號碼
HK ID / passport No

出生日期 
Date of birth

性別
Gender

T恤尺碼
T-shirt Size

家庭組成員Family Participants 請填寫其他家庭組成員資料，毋須填寫參賽者本人。一歲以下嬰兒免費參加，毋須報名。

優惠報名費用 Special Enrolment Fee

遞交填妥表格 Submission of completed form
請填妥報名表，連同報名費，於2014年10月17 RBC童心競賽」 及參加者姓名。
Please submit the completed form and the enrolment fee by post or in person to our office by 17 October 2014.  
Please write your full name and “RBC Race for the Kids” on the back of the envelope.
本會總部地址：香港灣仔駱克道3號香港小童群益會8樓
BGCA Headquarters Address: The Boys’ and Girls’ Clubs Association of Hong Kong, 8/F, 3 Lockhart Road, Wan Chai, H.K

雙加細 
XXS

加細  
XS

細 
S

中
M

大 
L

加大
XL

緊急聯絡電話
Emergency Contact No.

電郵地址
Email Address

身份證 / 護照號碼
HK ID card/ passport No

XXS       XS      S      M       L      XL

XXS       XS      S      M       L      XL

XXS       XS      S      M       L      XL

XXS       XS      S      M       L      XL

XXS       XS      S      M       L      XL

直接存入本會戶口
By bank transfer

參加者簽署
Participant’s Signature

日期
Date

(For participants aged under 18)
家長 / 監護人簽署
Parent’s / Guardian’s Signature

家長 / 監護人姓名
Parent’s / Guardian’s Name

 

參加者資料Participant Details 請以正楷填寫 Please fill in BLOCK letters

參加賽事及組別
Race Category

英文姓名
Name in English

出生日期 
Date of birth

中文姓名
Name in Chinese

個人  5  公里計時賽  Individual 5km  Timed Race

家庭輕鬆跑步步行 (請填妥「家庭組成員」部分) Family Fun Run & Walk (Please fill in “Family Participants” section below)

報名表格 Enrolment Form

性別
Gender

   男M
   女 F

豁免法律責任及聲明 Waiver of Liability and Declaration
I, the undersigned, hereby declare my enrolment in the RBC Race for the Kids (the “Event”). I shall abide by the rules and regulations prescribed by The Boys’ and Girls’ Clubs Association of Hong 
Kong, event sponsors, their partners and related companies, their successors and assigns, servants and agents (Collectively ‘Organizer’). I assume full responsibility for myself and forever release, 
discharge and hold harmless the Organizer from and against any and all rights and claims for damages and causes of suit or action with respect to my participation in the Event. I enroll in the Event 
having duly considered the physical requirements for the Event and I am healthy and physically capable of participating in the Event. I understand the risk involved in the Event. I declare the personal 
data and information of mine of this Application Form is true and correct. I also grant permission and assign all rights, title and interest to the Organizer to utilize my name, voice , bio-data and 
likeness in connection with the Event and any other incidental activities and in any and all media throughout the world in perpetuity and agree to waive any rights of inspection or approval associated 
thereto. By signing this declaration, I agree to and confirm to accept all terms and conditions made and subsequently raised in the declarations.
本人謹此聲明參加「RBC 童心競賽」，並且願意遵守由香港小童群益會所訂的條文及規則,並聲明本人是自願參加此賽事和自願承擔自身的意外風險及責任,並無權向大會對本人在賽事中發生或引致
之任何形式的損失或損傷索償或追討責任。本人明白此賽事的體能要求,並在此聲明身體健康和有能力參加此賽事,也明白當中可能涉及的風險。本人聲明在報名表上填寫之資料確實無誤。本人簽署
此聲明以示同意及確認接受聲明之所有內容。

所收集的個人資料必定保密處理, ,若你日後不願意收到任何本會的宣傳郵件,請在方格填上“ ”。 
s only. If you do not want to receive any promotional mailing from BGCA, 

please tick the box.

預計完成時間
Expected completion time

少於30分鐘
Less than 30 minutes

多於30分鐘
More than 30 minutes

本人同意上述參加者參加「RBC童心競賽」,並承擔活動期間發生的意外,包括死亡、受傷或財物損失之一切責任。
organiser, any sponsors and/or supporting organisations responsible for any accident of whatever kind, resulting in death or injury, and/ or any damage, loss or destruction of personal properties. 

Please fill in the details of other family members, excluding yourself. You do not need to register for children under the age of 1.


